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1. Föregående protokoll 
 *Rensning av imkanaler 
 Styrelsen rekommenderar att alla hushåll genomför rensning av imkanaler. 
 Intresseanmälan tas upp under höstens städdag. 
 Peter L delar ut information från skorstensfejare Kent Palmqvist. 

Kent P lämnar ett pris på ca: 500 kronor/hushåll för att rensa av imkanalerna. 
En annan firma som Peter varit i kontakt med kan tänka sig att göra arbetet för ca: 900 
kronor/hushåll. 
*Snöröjning 
Lasse O har pratat med brf. Kringelkroken och deras snöröjare Mikael Backman. Han lämnar en 
prisuppgift på 800 kronor/timme, han debiterar 2 timmar/tillfälle. Extra sandning kostar 300 
kronor. Alla priser är exklusive moms.  
En förfrågan om snöröjning har också lämnats till Palms bygg. 
Micael B kontaktar Villaägarna ang. standardavtal för snöröjning och ansvarsförsäkring. 
*Lagfarten 
Erik N har varit i kontakt med Tyresö kommun ang. lagfarten. Kommunen föreslår att 
samfälligheten köper marken vilket är en förutsättning för att Lantmäteriverket ska kunna ge 
samfälligheten lagfart på marken. 
Erik kontaktar Villaägarna ang. juridisk hjälp. 
*Garageportarna 
Lasse O har kontaktat en firma som heter Garageportexperten. Deras åsikt är att en port av vårt 
märke har en livslängd på ca: 20 år! 
På Lasses fråga vad nya portar skulle kosta ger de ett ca: pris på 8.000 kronor/port inkl. 
montering. Om man vill ha motordriven port blir det ett pris på ca: 12.000 kronor/port.  
Styrelsen föreslår att reparationsgruppen inspekterar portarna i samband med höstens städdag.  

 

2. Städdag 
 Lördag 17 oktober kl. 10.00 
 Peter L anslår om städdagen. 
 

3. Nästa möte 
 5 oktober kl. 19.00 hos Micael B  
 Till möte bjuder ordf. in representanter för mark och reparationsgrupperna in (Christer, Björn, 

Birgitta och Pernilla). 
 
4. Övrigt 
 Erik L tog upp ang. att backen ner mot sjön håller på att växa igen. Tankar om att bilda en 

arbetsgrupp som kan röja bort sly och klippa gräset runtom stigen. Styrelsen anser att inköp av 
en röjsåg och gräsklippare behövs göras. Frågan tas upp på årsmötet 2010. 
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Kom ihåg inför årsmöte 2010 
Byte av garageportarna   se protokoll 090907! 
Bildande av en grupp som sköter stigen ner mot sjön  se protokoll 090907! 
 


